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Møde i Skolebestyrelsen 
 
Møde nr.  129 
Dato og tidspunkt: onsdag d. 30.4 kl. 16.30 – 19.00 
Sted: Dueholmskolen – personalerummet 
 
Referat 
 
Deltagere:  
Forældrerepræsentanter:  Kasper Nørgaard, Anne-Kirstine Kristensen, Sigurd Emil 

Larsen, Henrik Hunnerup, Trine Frøslev, Pernille 
Korsgaard Juhl, Sanne Graugaard 

Medarbejderrepræsentanter:  Anita Andersen (TR), Mads Overgaard (lærer), 
Elevrådsrepræsentanter:   Liam 6.c, Melina 5.b, Clara 9.e, Caroline 9.a 
Ledelsesrepræsentanter: Lars Zedlitz Alberg (skoleleder), Helle Friis Mikkelsen 

(afdelingsleder) 
Repræsentant fra gymnasiet Ann Balleby (Rektor) 
 
Afbud: Trine, Anita, Clara 
Mødeleder og formand: Kasper Nørgaard 
Referent: Helle Friis Mikkelsen, Afd. Leder 
 

Dagsorden Uddybning af 
punkt 
 

Referat 

1. Velkomst og 
orientering siden 
sidst 

 - Fælles forældremøde, opsamling 
o Blev afholdt på gymnasiet. Panel 

med spørgsmål – fin aften. Vi kunne 
ønske os et større fremmøde.  

- Fagfordeling 
o I fuld gang – er nødt til at afvente at 

de ledige stillinger besættes, før vi 
afslutter den.  

- Juniormesterlære  
o 8 har ansøgt (7 piger og en dreng). 

Der oprettes én samlet klasse næste 
år 

- Fælles bestyrelsesmøde for samtlige skoler 
aflyst – ny dato følger 

- Fremmødestrategi. Bilag til orientering  
o Øget fokus på elevernes fremmøde. 

Ønsker at minimere en del elevers 
”øv-dage” 

- Punkter til årets sidste møde d. 11.6? 
o Eventuelle punkter meldes ind i 

løbet af ugen 
- Svømning: Tillæg til eksamensbeviset laves 

som aftalt. 
- Skolebestyrelsen næste år: Pernille udgår. 

Lars følger op 

2. Elevrådets punkt   Elevrådet har været på besøg på Østre Skole og 
set både negative og positive ting.  
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- Oplever at eleverne har mere respekt for 
tingene og de voksne generelt på Østre 
skole.  

- Elevrådet på Østre Skole var meget 
imponeret over vores Color-Run 

- Synes det lød spændende med 
idrætsklasserne. (Gymnasiet kan evt. tænkes 
ind i forhold til fitness-del – også valgfag) 

- Fælles elevråd i Thisted er inspirerende 
 
Helle og Lone følger op med elevrådet og ser, 
hvad vi kan overføre til egen skole 

3. Kort status på 
Kulturforandringen 
fra elev-, 
medarbejder-, 
forældre- og 
ledelsesperspektiv 

- Evaluering 
gennemføres 
af konsulenter 
fra Børn & 
Unge 

Der er lavet aftale med konsulenter fra 
forvaltningen; Tina Morgen og Betina Lundsby. 
De skal lave kvalitative interviews med elever, 
forældre, medarbejdere og ledelse.  
Disse hæftes op på data, og der laves en samlet 
evaluering til efteråret sammen med den nye 
APV 

4. Økonomi  Skolens økonomi gennemgået. Ingen 
bemærkninger. 

5. Orientering omkring 
personalesituationen 

- Jobopslag ude. 
Status 

- Stillingsopslag oppe til fire stillinger 
(faglærere tysk, fysik/kemi). 
Ansættelsessamtaler d. 13.5 kl. 14.00 – 
17.00. Skriv til Helle, hvis I ønsker at deltage. 
Kasper kan deltage.  

- Opslag til ny afdelingsleder kommer op 
snarest med ønsket start 1.8 
Datoer for samtaler: 
1. runde: 4.6 kl. 14.00 
2. runde: 12.6 kl. 15.30 

Besked til Helle hvis man ønsker at 
deltage 

 

Gymnasiet har ansat en pædagog en dag om 
ugen i ledelsesteamet som knyttes til elever m. 
fx autisme. Kan fungere som vejleder i familien, 
til det unge menneske mm. Ann inviterer Lars og 
Helle til møde, så der kan videndeles.  
 
Opslag vedr. unge vikarer kan sættes op på 
gymnasiet 

6.  Endelig 
godkendelse. 
Lærerne har nu 
godkendt 
princippet. 

Vedtaget og lægges på hjemmesiden 
 

7. Opsamling fra 
arbejdslørdagen 

Hvad har vi brug 
for, at lærerne 
tager stilling til? 
 

Bestyrelsen drøftede form og indhold for 
kommende skole-hjem samtaler og 
forældremøder. Lars og Helle samler 
tilbagemeldingerne til et konkret forslag, som 
drøftes på næste bestyrelsesmøde.   
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8. Meddelelsesbogen Gældende aftale 
for brugen af 
meddelelsesbogen, 
forår 2025. Bilag til 
orientering.  

Uddelt til orientering 

9. Evt  Ann: Overlevering på elever med SPS støtte 
fungerede virkelig godt 
 

 
Punkter til kommende møder:  

• Skole-hjem samarbejdet – drøftelse af konkret forslag 

• Kommentarer til ”Indhold og fokus i evalueringsplan af Kulturforandringen; ”Dueholmskolen 
– en skole for alle”. Input til særligt forældreperspektivet (bilag fra 11.12 2024) 

Møderække, alle dage 16.30 – 19.00: 

• Onsdag d. 11.6  på gymnasiet 


